
Probusclub ProGein 

 Jaaroverzicht 2021.  

Na een jaar waarin we weer geconfronteerd werden met diverse corona 
maatregelen, konden we helaas maar erg weinig  ProGein bijeenkomsten 
houden. Martin en Thea verlengden respectievelijk het voorzitterschap en het 
secretarisschap. Martin Schuurman verliet de programma commissie en Wilson 
werd bereid gevonden om zijn plaats in te nemen. 

Na oktober 2020 konden we pas op donderdag 15 juli 2021 weer bij elkaar 
komen in het Raadshuis onder de toen geldende corona maatregelen. Deze 
bijeenkomst zonder vast programma, was bedoeld om met elkaar bij te praten 
over de afgelopen periode en suggesties op te doen voor het programma tot 
het eind van het jaar. 

Na een geanimeerd weerzien van elkaar gaf Tonny van Wiggen desgevraagd 
aan dat zij graag deel uit zou willen maken van onze ProGein club. Thea 
installeerde haar door middel van het Probus speldje op te spelden. 

Renee gaf aan weinig uitgegeven te hebben de eerste maanden van 2021. Zij 
gaf een overzicht van wat er nog in kas was en stelde voor de bijdrage voor 
2022 vast te stellen op de jaarvergadering. Aandacht werd wel gevraagd voor 
een partnerbijdrage voor bijeenkomsten met partners. 

Op 5 augustus kon de jaarlijkse fietstocht, deze keer naar Culemborg, gelukkig 
wel doorgaan. De lunch werd genuttigd in restaurant Andermal aan de Markt, 
in het centrum van Culemborg. Het was heerlijk weer, dus we konden buiten 
lunchen! 

Op 26 augustus hebben we in kleine samenstelling, zonder partners,  genoten 
van  de BBQ  bij Hennie in de tuin. 

Op 16 september heeft ondergetekende een presentatie gegeven over het 
samenvoegen van gemeenten en haar  rol daarbij als arbeidsvoorwaarden 
adviseur van de FNV. 

Op 7 oktober was een golf clinic en lunch georganiseerd bij het golfcomplex de 
Mondial in Houten. De beginnende golfers kregen daar een kennismakingsclinic 
van ongeveer anderhalf uur, gegeven door Abdel Tamayazou. De leden met 
golfervaring gingen een rondje spelen op de Par-3 baan. Na afloop gingen we 
terug naar het clubhuis voor een welverzorgde lunch. 



Op 28 oktober werd de jaarvergadering gehouden in het Raadshuis. Manjo 
lichtte een eerste concept voor  het jaarprogramma  voor 2022 toe. 

Martin en Thea traden af en werden respectievelijk opgevolgd door Ans als 
voorzitter en Marijke als secretaris. Renee blijft nog aan als penningmeester. In 
de programma commissie vond geen wisseling plaats. De praktische overdracht 
heeft nog niet plaats kunnen vinden. 

Afgesproken is  om ons lustrum pas met 15 jaar uitgebreid te gaan vieren, dus 
in 2025. Hier zal met de reservering van de financiën rekening gehouden 
worden. 

Helaas kon de geplande eindejaars bijeenkomst door corona weer niet 
doorgaan. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nieuwegein, december 2021 

Thea den Hartog, secretaris 

 
 

 

 

 

 


